

ANNOUNCE AND POST

Ref: CGA24/10-018/TK/SW/ST/WC

Date: October 22, 2024

To: All Canadian Churches & Houses of Prayers
C.C.: CCC Council

Re: 2024 Toronto Church Winter Student Spiritual Convocation

Dear Brothers and Sisters in Christ:

Hallelujah! Greetings in the name of our Lord Jesus Christ.
Please be informed that the 2024 E2/J1/J2 WSSC will be held at Toronto Church. The details are as follows:

Theme: *A Life of Faith*
Class: *E2 / J1 / J2 (Students entering Grade 4 – 12)*
Location: *Toronto Church, 69 Sunrise Ave, Toronto, ON*
Dates: *Saturday Dec 21st (5pm) – Thursday Dec 26th (5:30pm)*
Registration: *Register by November 17th, 2024.*

Enclosed is the link for the WSSC Registration Form: <https://forms.gle/v34bvCfYd6hyNDBP7> (QR Code below). We kindly ask the RE Coordinators of each local church to distribute the link to all students who would like to attend this event. The deadline for WSSC registration is **November 17th, 2024**. Please honor the deadline, as sufficient time is needed to finalize the planning of the WSSC.

All students must attend full-time (except in special circumstances approved by the WSSC coordinators). Any truth seekers who wish to attend the WSSC should first seek approval from the local Church Council and then receive final approval from the WSSC Coordinators before he/she is officially registered. (One of the criteria for approval is that the truth seeker has been attending RE classes.)

Non-local attendees are encouraged to avoid late flights past 9:00 pm and arrange their flights/transportation in groups for the convenience of pick-up/drop-off. In addition, Toronto Church can provide accommodation to out-of-town attendees starting Friday, December 20th, and ending Friday, Dec 27th.

Attendees, parents, and counselors should read the enclosed **General Information Sheet** prior to the convocation.

 **True Jesus Church**
The General Assembly of
the True Jesus Church in Canada
(Canadian Coordination Centre)
69 Sunrise Avenue,
North York, Ontario
Canada M4A 1A9
1(416) 755-6052 (Tel/Fax)
canada@tjc.org www.tjc.org

If you have any questions, please contact the WSSC coordinators at:
Lead Coordinator: Br. William Chen (William8807@gmail.com)
Curriculum Coordinator: Pr. Barry Chiang (barry.r.chiang@gmail.com)

Please kindly make the necessary announcements in the church/prayer house and RE classes, and encourage parents and teachers to pray for this convocation.
May God bless you!

Emmanuel,



Pr. Tony Kuo
CCC Chairman

Encl:
General Information Sheet

Registration QR Code link:



親愛的基督裡的弟兄姊妹：

哈利路亞！奉我們主耶穌基督的名問安。

請注意，2024 年 E2/J1/J2 冬季學生靈恩會將在多倫多教會舉行。詳情如下：

主題：信仰的人生

班級：少年班/初級班/中級班（進入4-12年級的學生）

地點：多倫多教會, *Toronto Church, 69 Sunrise Ave, Toronto, ON*

日期：12 月 21 日星期六（下午 5 點）- 12 月 26 日星期四（下午 5:30）

報名：2024 年 11 月 17 日前報名。

隨附的連結是冬季學生靈恩會的註冊表：<https://forms.gle/v34bvCfYd6hyNDBP7>（下面是二維碼）。我們懇請每個當地教會的宗教教育股負責將連結分發給所有想要參加此活動的學生。冬季學生靈恩會的註冊截止日期為 2024 年 11 月 17 日。請遵守截止日期，因為我們需要足夠的時間來完成冬季學生靈恩會的規劃

我們希望所有學生都必須全程參加（經學生靈恩會班負責批准的特殊情況除外）。任何希望參加冬季學生靈恩會的慕道者應先尋求當地教會職務會的批准，然後在正式註冊之前獲得冬季學生靈恩會的班負責的最終批准。（批准的標準之一是慕道者一直有在參加宗教教育課程。）

鼓勵非本地參加學員避免搭乘晚間 9:00 以後的航班，並集體安排航班/交通，以方便接送。此外，從 12 月 20 日星期五到 12 月 27 日星期五結束，多倫多教會將為外地參加學員提供住宿。學員、家長和輔導員應在靈恩會前閱讀隨附的資訊表。

如果您有任何疑問，請聯絡冬季學生靈恩會班負責：

班負責：Br。William (Iliam8807@gmail.com)

課務負責：Pr。江傳道 (barry.r.chiang@gmail.com)

請在教會/祈禱所和宗教教育各班中發布必要的公告，並鼓勵家長和老師為這次靈恩會禱告。

願主祝福你！

以馬內利，

總負責 郭勝祺傳道

 **True Jesus Church**
The General Assembly of
the True Jesus Church in Canada
(Canadian Coordination Centre)
69 Sunrise Avenue,
North York, Ontario
Canada M4A 1A9
1(416) 755-6052 (Tel/Fax)
canada@tjc.org www.tjc.org

附：
資訊表

報名二維碼連結：

